
Vervallen reservering 2e Kaagbaan, 1 augustus 2023 

 
Dorpsraad Rondom de Plassen dient de navolgende zienswijze in: 

 

Wij als bewoners vinden het een goed idee dat de ruimtereservering voor het aanleggen van een 
parallelle Kaagbaan vervalt. 

Wel willen wij het navolgende meegeven: 

Het mag niet zo zijn dat hierdoor de andere banen zwaarder worden belast. Wij zijn nog steeds 
huiverig dat de in de Luchtvaartnota vermelde groei van het aantal vliegtuigbewegingen nog niet van 
de baan is. Het vervallen van de ruimtereservering van de parallelle Kaagbaan kan dus nooit een 
excuus zijn om de andere banen verder te belasten. 

Verder willen wij meegeven dat er op de locatie geen woningbouw kan plaatsvinden zonder dat er een 
grote krimp van het aantal vliegtuigbewegingen plaatsvindt. Het stiller worden van vliegtuigen wordt 
zwaar overschat. De uitstoot van zeer zorgwekkende stoffen maar ook van stikstof is gigantisch. Het 
gaat om een leefbare omgeving met een rustig woongenot. 

Wij zijn voorstander van krimp van de luchtvaart naar veel minder vliegbewegingen dan de nu 
voorgenomen 440k. Dit is de beste remedie tegen de overlast in de breedste zin.  

 

Met vriendelijke groet, 

Dorpsraad Rondom de Plassen, Wim van der Heiden
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